

今天就預約參加 2010 年扶輪前受獎人慶祝大會

Reserve your spot at the 2010 Rotary Alumni Celebration today

國際扶輪新聞 – 2009 年 11 月 17 日

Rotary International News -- 17 November 2009

3520 地區 2009-2010 年度文化大使獎學生陳星妃 Carmen (Chen, Hsing-Fei) 譯

2010 年扶輪基金前受獎人慶祝會將會在 2010 年六月 19 日星期日，早上九點到中午十二點半，於加拿大蒙特婁的 Palais des congrès de Montréal 舉行。門票只要美金 25 元。

The [2010 Rotary Alumni Celebration](#) will be held Saturday, 19 June 2010, 9:00-12:30, at the Palais des congrès de Montréal in Montréal, Canada. Tickets are only US\$25.

現在就註冊！

[Register now!](#)

(請注意本註冊和國際扶輪的年會註冊是不同的，您無法透過國際扶輪年會的報名表格註冊本，扶輪基金前受獎人慶祝會的註冊必需透過網路報名)

(Note that registration is separate from RI Convention registration and will not be available through the RI Convention registration form. Rotary Alumni Celebration registrants must [register online](#).)

扶輪基金前受獎人慶祝會透過非官方的方式加強所有扶輪基金前受獎人之前的連繫。在本慶祝會裡會有一個主要講者、一個有關全球議題的討論以及許多的聯誼機會。扶輪基金前受獎人、扶輪社友其他的朋友將會被邀請參加這個慶祝會。相關問題，請參考此連結 [2010 Rotary Alumni Celebration FAQ](#)

The [Rotary Alumni Celebration](#) is an unofficial affiliate even for alumni of The Rotary Foundation. It includes speakers, a discussion on global issues, and networking opportunities. Alumni, Rotarians, and friends are invited to attend. For more information, view the [2010 Rotary Alumni Celebration FAQ](#).

大會鼓勵而非強制所有扶輪基金前受獎人參加 2010 年國際扶輪年會。2002 年到 2010 年的扶輪基金前受獎人將可以優惠價格參加國際年會。詳請請見 [2010 Rotary Alumni Celebration and other preconvention events](#).

Alumni are encouraged but not required to register for the 2010 RI Convention. Alumni from 2002 to 2010 are eligible to attend the convention at a reduced fee.

Learn more about the [2010 Rotary Alumni Celebration and other preconvention events](#).